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Protokoll fört vid årsmöte för Seniorerna Unionen Dalarna,  
org.nr. 802446–2031, den 15 september 2021 på Buskåkers Gästgiveri 
i Borlänge 
 
 
Närvarande:52 medlemmar 
 
Ordföranden Mats Edlund hälsade alla välkomna efter det långa uppehållet pga 

Covid-19 och berättade att dagens möte skulle starta med underhållning av 
durspelarna Vädurarna för att sedan följas av årsmötesförhandlingar. Musiken 

och vitsarna uppskattades av åhörarna så det blev många applåder. 
 
§ 1.  Ordföranden Mats Edlund hälsade de närvarande välkomna och öppnade 

mötet. 
 

§ 2.  Det konstaterades att mötet hade blivit i behörig ordning utlyst då kallelse 
skickats ut i mitten av augusti. 

 

§ 3.  Det utdelade förslaget till dagordning fastställdes. Under §§ 5, 6, 7 och 8 
kommer både år 2019 och 2020 att behandlas och godkännas då det efter 

uppgörelse med regionen godkändes att årsmötet i fjol fick ställas in pga 
rådande omständigheter.  

 

§ 4.  Till mötesfunktionärer valdes: 
a) ordförande Nils-Olov Olsson 

b) sekreterare Berith Löfblom 
c) protokolljusterare tillika rösträknare Gösta Söderberg och Marianne 

Hagfeldt 

 
 Mötesordföranden tackade för förtroendet att leda årsmötet. 

 
§ 5.  Verksamhetsberättelsen för 2019, som delats ut med övriga handlingar före 

mötet, lästes av sekreteraren. Ingrid Lindahl frågade om vi gått ur 

Folkrörelsearkivet men Christina Zetterström svarade att vi ingår i 
regionkontoret och betalar därför ingen avgift. Verksamhetsberättelsen 

godkändes och lades till handlingarna. 
 
Verksamhetsberättelsen för 2020 lästes upp av sekreteraren. Ordföranden 

förklarade att Samverkansgruppen är en sammanslutning av alla seniorklubbar 
inom Unionen som träffas en gång per år och då har ett årsmöte och även går 

igenom olika aktiviteter man genomfört. Träffarna genomförs på Finlandsbåt då 
detta numera är det mest lönsamma.  
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 Christina Zetterström förklarade att RPR, Regionens Pensionärsråd, tidigare 

LPR, består av olika pensionärsföreningar som diskuterar bl a vårdfrågor och 
där Ulf Berg är ordförande. Våra medlemmar kan gärna skicka frågor till henne. 

Referat på vår hemsida kommer att finnas då hon fått protokollet.  
 
 Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 

 
§ 6.  Kassören Christina Zetterström gick igenom bokslutsrapporten för 2019. Årets 

resultat blev ett minus på 5 560 kronor. Rapporten godkändes och lades till 
handlingarna. 
 

Därefter fick hon igenom bokslutet för 2020 där årets resultat blev + 16 869 
kronor mycket beroende på uteblivna aktiviteter under det året. Rapporten 

godkändes och lades till handlingarna. 
 
Posten Medlemsavgifter berör de personer som finns kvar i en tidigare 

konstellation och som inte är pensionärsmedlemmar centralt. 
   

§ 7.  Ignar Quickers föredrog revisorernas berättelse för 2019 och 2020 vilka 
godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 8. Det beslutades att föreningens underskott för år 2019 och överskottet för år 
2020 överförs i ny räkning för år 2021. 

 
§ 9.  I enlighet med revisorernas förslag beslutade årsmötet att bevilja styrelsen 

ansvarsfrihet för verksamhetsåren 2019 och 2020. 

 
§ 10. På styrelsens förslag beslutades att årsavgiften för 2021 och 2022 ska vara 

oförändrad 50 kronor för den som inte är medlem centralt. De medlemmar som 
är centralt anslutna betalar 100 kr per år till Unionen. 

  

§ 11. Beslutades i enlighet med valberedningens förslag att antalet styrelseledamöter 
ska vara 5 med 2 suppleanter. 

 
§ 12. Ignar Quickers läste upp valberedningens förslag och till föreningsfunktionärer 

valdes: 

  
a) Ledamot för 2 år: Stig Lindqvist (omval) och Berith Löfblom (omval) 

Kvarstående: Mats Edlund, Christina Zetterström, Nils-Olov Olsson 
  

b) Suppleanter för 1 år: Mats Persson (omval) och Mats Karlsson (omval) 

  
c) Revisorer för 1 år: Ignar Quickers, omval. Ytterligare 1 revisor utses av 

regionstyrelsen Unionen Dalarna 
 

d) Revisorssuppleant för 1 år: Mailis Norin, omval 
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e) Valberedare för 1 år: Ignar Quickers (sammankallande) och Birgitta 

Nyström (omval för båda) 
 

f) Valberedare suppleant för 1 år: Ingrid Lindahl (omval) 
  
§ 13 Ordföranden Mats Edlund informerade att det blir ett nytt årsmöte i april om allt 

går som det ska och att den medlem som har förslag på aktivitet är välkommen 
att kontakta styrelsen. Arne Lissmats föreslog direkt vin- och whiskyprovning. 

 
 Berith Löfblom berättade att antalet deltagare på medlemsmötet i Villa Gladtjärn 

den 28 oktober är begränsat till 40 personer och att ytterligare en aktivitet är 

planerad den dagen men ännu inte fastställd.  
  

§ 14. Mötesordföranden tackade samtliga deltagare för visat intresse och avslutade 
årsmötet.  

    

Efter mötet genomfördes ett vin- och chokladlotteri och därefter intogs en 
gemensam lunch. 

 
 

Vid protokollet 

 
      

                      
---------------------------------- 
Berith Löfblom 

 
 

Justerat           
  
 

 
----------------------------------   ------------------------------------------      

Nils-Olov Olsson                                        Gösta Söderberg 
 
 

 
------------------------------------ 

Marianne Hagfeldt 
 
      

  


